
Zápis č. 3/3/2019 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
21. februára 2019 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Ľubomír Guman, Dóra Hushegyiová, Jozef 
Chudík, Martin Kabát, Martin Kákoš, Jarmila Mikušová, Ildikó Nagy, David Soukeník 
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Ing. Radka Doehring– riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Marta Gajdošíková – zastupovala - riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Michal Durjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Vahram Chuguryan – riaditeľ Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných I. Gallo. Skonštatoval, že je prítomných 8 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa. 
Navrhol vypustiť bod venovaný detskej tvorbe, nakoľko sa dnes koná seminár k detskej 
tvorbe a všetci zainteresovaní sú tam. Ďalej informoval, že v bode 4f bude prerokovaný plán 
zasadnutí Rady RTVS. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmito návrhmi. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 15/2019: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca D. 
Soukeník);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca M. Kabát); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca M. Kabát);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s prezidentskými voľbami 2019 (spravodajca 
M. Kákoš a Ľ. Guman) 

6. Správa o činnosti Rady RTVS za II. polrok 2018 (spravodajca I. Gallo) 
7.  Správa o činnosti RTVS za II. polrok 2018 vrátane správy o hospodárení a plnení 

záväzných ukazovateľov rozpočtu Rozhlasu a televízie Slovenska za IV. štvrťrok 
2018 (spravodajca M. Kákoš, I. Nagy a M. Kabát)  

8. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za II. polrok 
2018 (spravodajca M. Kabát) 

9. Záverečné vyúčtovanie príspevku Zmluvy so štátom pre rok 2016 - Účelové 
investičné projekty a Priebežné vyúčtovanie príspevku Zmluvy so štátom pre rok 
2017 - Účelové investičné projekty (spravodajca M. Kabát) 

10. Správa o štruktúre výroby a obsahu televízneho národnostného vysielania v BA a KE 
aj z pohľadu interných a externých spolupracovníkov (spravodajca D. Hushegyiová 
a I. Nagy) 

11. Informácia o aktuálnom stave projektu Generál (spravodajca M. Kákoš) 
12. Informácia o aktuálnom stave projektu Najväčší Slovák (spravodajca D. Hushegyiová) 
13. Sťažnosti a podnety 
14. Rôzne 
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Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš, J. Mikušová,  

I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / J. Chudík / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatných dvoch rokovaní nemajú charakter plnenia 
a rovnako ani k zápisom neprišli žiadne pripomienky.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 16/2019 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, plnenie 

záväzných ukazovateľov 

1.  Nevyhodnocuje sa.  

2.  Nevyhodnocuje sa.  

3.  Nevyhodnocuje sa.  

4.  Nevyhodnocuje sa.  

5.  Nevyhodnocuje sa.  

6.  Nevyhodnocuje sa.  

7.  Nevyhodnocuje sa.  

8.  Nevyhodnocuje sa.  

9.  Nevyhodnocuje sa.  

10.  Nevyhodnocuje sa.  

11.  Nevyhodnocuje sa.  

12.  Nevyhodnocuje sa.  

13.  Nevyhodnocuje sa.  

14.  Nevyhodnocuje sa.  

 

Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš, J. Mikušová,  
I. Nagy, D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / J. Chudík /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
J. Rezník informoval o účasti na rokovaní Digitálnej koalície.    
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
R. Doehring odprezentovala základné ekonomické ukazovatele: 
„Celkové výdavky RTVS k 31.1.2019 predstavovali sumu 8,38 mil.€, t.j. 5,80 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 8,05 mil.€ - plnenie na 
6,24 % a kapitálové výdavky sú vo výške 0,32 mil. € - plnenie na 2,04 %.  
Celkový prebytok bol vo výške 51,89 mil. €.  
K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané.“ 
    
M. Gajdošíková odprezentovala hlavné programové dominanty STV od ostatného rokovania.  
M. Dzurjanin uviedol hlavné vysielacie dominantny SRo za obdobie od ostatného rokovania. 
V. Chuguryan za spravodajstvo uviedol, že mapovali všetky dôležité udalosti. Spravodajstvu 
dominovalo viacero dôležitých tém a všetky RTVS pokryla v plnom rozsahu aj z miesta 
udalosti.  
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M. Hajko odprezentoval športové vysielanie. 
D. Hushegyiová sa spýtala, prečo nebola v spravodajstve odvysielaná celá jazda P. Vlhovej. 
J. Rezník uviedol, že v spravodajstve sa nemá dávať celá jazda.  
M. Hajko uviedol, že v GBS tomu bol venovaný kľúčový a dostatočný priestor. 
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 17/2019 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
  
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
Nebol predložený žiaden materiál. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
M. Knut odprezentoval všetky prebiehajúce obstarávania z materiálu. 
M. Kabát za DK skonštatoval, že k materiálu nemajú žiadne výhrady. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 18/2019: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
M. Knut odprezentoval všetky predložené zámery.  
M. Kabát uviedol že všetky zámery boli na DK prerokované a DK s nimi súhlasí. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 19/2019: 
Rada RTVS schvaľuje informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle § 15 
ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
M. Kabát informoval, že DK boli zodpovedané všetky otázky a nemajú výhrady. 
Prebehla krátka diskusia na objasnenie konkrétností pri niektorých zmluvách. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 20/2019: 
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Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
Plán zasadnutí Rady RTVS 
I. Gallo informoval, že podľa §15 ods. 5 zákona č. 532/2010 o RTVS má mať Rada RTVS 
schválený plán zasadnutí. Je predložený návrh termínov, ale termíny na jednotlivé rokovania 
sa budú konzultovať ako zvyčajne cez sekretariát rady. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 21/2019: 
Rada RTVS schvaľuje Plán zasadnutí Rady RTVS na rok 2019 a ukladá predsedovi Rady 
RTVS, aby ho zverejnil na webovom sídle rady. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s prezidentskými voľbami 2019 

(spravodajca M. Kákoš a Ľ. Guman) 
V. Chuguryan odprezentoval predložený materiál. Je predložený aj dokument Pravidlá 
volebného vysielania a rozpis vysielania. Je pripravené, podľa neho, veľmi pekné štúdio 
a logo. Zámer vysielať debaty z Prezidentského paláca nevyšiel, pretože Kancelária 
prezidenta neschválila poskytnutie týchto priestorov.  
I. Gallo sa spýtal na rozhlasové vysielanie. 
V. Chuguryan uviedol, že v rozhlase sa bude voľbám venovať takmer každá spravodajská 
relácia a aj všetky televízne diskusie bude rozhlas preberať. 
M. Kákoš si myslí, že RTVS sa môže oprieť o skúsenosti z minulosti a pravidlá obsahujú 
všetky náležitosti. Dôležité je to, aby sa eliminovali všetky možné pochybnosti volebného 
a povolebného vysielania.  
Ľ. Guman uviedol, že rozhlasová štruktúra k voľbám je dostačujúca. Dôležité podľa neho je, 
aby vysielanie bolo vyvážené.  
D. Hushegyiová sa spýtala, či bude mať RTVS vlastný prieskum a od ktorej agentúry. 
V. Chuguryan odpovedal, že bude mať RTVS vlastný prieskum od agentúry Median a bude 
mať aj „pseudo exit poll“.  
I. Gallo upozornil, že by bolo lepšie presne zadefinovať, na základe ktorých prieskumov sa 
bude nasadzovať do diskusií. Táto formulácia je podľa neho vágna a môže vyvolať rôzne 
diskusie.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať:  
Uznesenie č. 22/2019: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní RTVS v súvislosti 
s prezidentskými voľbami 2019. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
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Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

6. Správa o činnosti Rady RTVS za II. polrok 2018 (spravodajca I. Gallo) 
I. Gallo informoval, že materiál je predložený v zmysle uznesenia Výboru NR SR pre kultúru 
a médiá č. 132 zo 4.10.2018. Správa je vypracovaná štandardným spôsobom, mapuje a 
informuje o najdôležitejších témach, o ktorých sa rokovalo. Neprišli od členov rady k nej 
zatiaľ žiadne pripomienky. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 23/2019: 
Rada RTVS prerokovala Správu o činnosti Rady RTVS za II. polrok 2018 a ukladá 
predsedovi Rady RTVS, aby ju predložil Výboru NR SR pre kultúru a médiá. 
 

T: 28.2.2019 
Z: predseda Rady RTVS 

 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1  / D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Správa o činnosti RTVS za II. polrok 2018 vrátane správy o hospodárení a 

plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu Rozhlasu a televízie Slovenska za IV. 
štvrťrok 2018 (spravodajca M. Kákoš, I. Nagy a M. Kabát) 

J. Rezník informoval, že RTVS si v sledovanom období splnila svoje úlohy so cťou 
a dokázala fungovať v drobne rozvojovom režime a dosiahla nádejné ekonomické výsledky. 
Rovnako sa podarilo rozšíriť divácku a poslucháčsku priazeň. 
R. Doehring odprezentovala ekonomickú časť správy za II. polrok 2018. Informovala, že 
v správe ešte nie sú definitívne čísla za celý rok, je to možné dať až neskôr. 
M. Kabát zdôraznil, že vo všetkých skupinách nákladov sú úspory a stabilne rastúci 
charakter majú úhrady za služby poskytované RTVS. K výsledku hospodárenia sa bude dať 
vyjadriť až po audite.  
M. Kákoš ako spravodajca k televíznej časti uviedol, že ide o veľmi obsiahly a podrobný 
materiál. Upozornil na mierny pokles sledovanosti. Kladie si otázku, na čo sú dobré správy 
za II. polrok pre Výbor pre kultúru a médiá, keď o mesiac bude správa za celý rok. 
I. Gallo uviedol, že existuje uznesenie VKM a myslí si, že je pre Radu RTVS záväzné. 
M. Kákoš si myslí, že záväzný je zákon. 
I. Nagy za rozhlasovú časť uviedla, že bolo veľa výročí a všetky boli priebežne hodnotené 
pozitívne, rovnako aj vlastná tvorba. Informovala, že Rádio Patria má počúvanosť nad 115 
tis. poslucháčov, čo je podľa nej veľký úspech. 
J. Chudík je rád, že v správe sa objavuje zhodnotenie činnosti SOSR. K televíznej časti 
uviedol, že je to súpis ocenení, ktoré program získal. 
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 24/2019: 
Rada RTVS prerokovala Správu o činnosti RTVS za II. polrok 2018, vrátane informácie o 
plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu za IV. štvrťrok 2018 a ukladá predsedovi Rady 
RTVS, aby ju predložil Výboru NR SR pre kultúru a médiá. 
 
T: 28.02. 2019  
Z: predseda Rady RTVS 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, J. Mikušová,  

I. Nagy / 
Proti: 0      
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Zdržal sa: 1 / M. Kákoš /  
Neprítomný: 1  / D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
  
I. Gallo pripomenul, že v súlade s uznesením Rady RTVS sa pri tomto bode prerokováva aj 
odmena pre GR RTVS. 
J. Chudík navrhol priznať GR RTVS odmenu v plnom rozsahu. 
M. Kákoš uviedol, že kritériá boli dodržané a splnené. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 25/2019: 
Rada v zmysle § 8 ods. 1 písm. c) a podľa § 16 ods. 7 zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS a čl. 
3 ods. 4 Štatútu Rady RTVS priznáva GR RTVS odmenu za IV. štvrťrok 2018 vo výške 
100 % mzdy vyplatenej za toto obdobie. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1  / D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za II. 

polrok 2018 (spravodajca M. Kabát) 
R. Doehring odprezentovala predložený materiál.  
M. Kabát uviedol, že na tomto odbore je vykonávaná veľmi precízna práca. Svedčia o tom 
čísla pri výbere úhrad a aj starých dlhov. Porovnanie voči plánu je výsledok výrazne vyšší.    
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 26/2019: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správa o stave výberu úhrad za služby 
verejnosti poskytované RTVS za II. polrok 2018. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1  / D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Záverečné vyúčtovanie príspevku Zmluvy so štátom pre rok 2016 - Účelové 

investičné projekty a Priebežné vyúčtovanie príspevku Zmluvy so štátom pre 
rok 2017 - Účelové investičné projekty (spravodajca M. Kabát) 

R. Ceizel odprezentoval materiál a uviedol, že všetky financie, až na 18 centov, boli 
vyčerpané. 
M. Kabát uviedol, že DK k tomu nemá žiadne výhrady. 
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 27/2019: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 Z.z. o RTVS prerokovala a 
berie na vedomie zúčtovanie finančných prostriedkov poskytnutých na základe Zmluvy č. MK 
– 138/2012/M v znení Dodatku č. 4 MK - 65/2015/M na rok 2016, v znení Dodatku č. 4A MK - 
27/2016/M na rok 2016, v znení Dodatku č. 4B MK – 42/2016/M na rok 2016, v znení 
Dodatku č. 4C MK- 112/2016/M na rok 2016 a v znení Dodatku č. 4D MK - 126/2016/M na 
rok 2016 použitých na účelové investičné projekty v termíne do 31. decembra 2018. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
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Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1  / D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 28/2019: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 Z.z. o RTVS prerokovala a 
berie na vedomie zúčtovanie finančných prostriedkov poskytnutých na základe Zmluvy č. MK 
– 138/2012/M v znení Dodatku č. 5 MK - 120/2016/M na rok 2017, v znení Dodatku č. 5A MK 
- 14/2017/M na rok 2017 a v znení Dodatku č. 5B MK – 38/2017/M na rok 2017 použitých na 
účelové investičné projekty v termíne do 31. decembra 2018. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1  / D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
10. Správa o štruktúre výroby a obsahu televízneho národnostného vysielania v BA 

a KE aj z pohľadu interných a externých spolupracovníkov (spravodajca D. 
Hushegyiová a I. Nagy) 

I. Gallo informoval, že ide o materiál, ktorý bol vyžiadaný na základe požiadavky I. Nagy, 
ktorá požiadala o zaradenie tohto bodu do programu rokovania. 
A. Lovász odprezentoval predložený materiál. Informoval, že Patria sa musí pripraviť na to, 
keď začne vysielať Trojka. Upriamil pozornosť na to, že vznikol vnútorný audit sekcie a vyšlo 
z toho, že Rádio Patria je full formátové rádio, čo sa dnes už veľmi nenosí. Takisto uviedol, 
že Rádio Patria je podľa neho najregionálnejším rádiom v rámci RTVS a takisto výroba je 
podľa neho najefektívnejšia v rámci pomeru výkon/cena.  
I. Nagy ako spravodajkyňa uviedla, že Rádio Patria je plnoformátové rádio, redakcia je 
personálne poddimenzovaná, televízna časť vysielania je v zlom stave, všetko musia 
zvládnuť dvaja redaktori. V Košiciach je rovnako situácia s počtom redaktorom zlá, magazíny 
pre malé menšiny by potrebovali zmenu od základov.  
M. Kákoš sa spýtal, či správne rozumie tomu, že existuje Sekcia národnostného vysielania, 
ktorá má dva odbory v Bratislave a Košiciach.  
A. Lovász odpovedal, že momentálne v Bratislave sú dve redakcie a v Košiciach sú tiež dve 
redakcie.  
M. Kákoš predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 29/2019: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o štruktúre výroby a obsahu televízneho 
národnostného vysielania v BA a KE aj z pohľadu interných a externých spolupracovníkov. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová,  

I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2  / M. Kabát, D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
11. Informácia o aktuálnom stave projektu Generál (spravodajca M. Kákoš) 
J. Rezník odprezentoval predložený materiál: 
„18.01.2019 Uskutočnilo sa stretnutie zástupcov RTVS, spoločnosti JMB Film & TV 

Production Bratislava, s.r.o. (ďalej len „JMB“) a Audiovizuálneho fondu (ďalej 
len AVF“). Pán Stráňava uviedol, že počítal s poskytnutím ďalších 
prostriedkov z AVF (cca 300 000 eur) v druhom polroku 2018. Keďže táto 
dotácia nebola poskytnutá, spôsobilo to v spoločnosti JMB výpadok v 
priebežnom financovaní projektu Generál.  
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 Zástupcovia AVF informovali, že na uzatvorenie dodatku k zmluve medzi AVF 

a JMB, ktorým by bola poskytnutá ďalšia dotácia, nie je právny nárok. Za 
súčasného stavu, keď má RTVS právo odstúpiť od koprodukčnej zmluvy 
uzatvorenej medzi RTVS a JMB, si AVF nie je istý ďalším vývojom projektu 
Generál.   

 
 Pán Stráňava uviedol, že financovanie projektu vo Francúzsku a Maroku má 

byť zabezpečené zo strany pána Alexandre Paion a že JMB má uzatvorenú 
mandátnu zmluvu s partnerom v Rusku, ktorý má zháňať na projekt ďalšie 
finančné prostriedky. 

 
 Zo strany RTVS bol deklarovaný záujem na realizácii projektu s tým, že o 

ďalších konkrétnych krokoch ohľadne realizácie projektu bude rozhodnuté na 
stretnutí, ktoré sa uskutoční 31.01.2019. Na tomto stretnutí sa okrem 
zástupcov RTVS, JMB a AVF zúčastnia aj pán Alexandre Paion a pani Beata 
Greneche, ktorí majú podľa zmlúv, ktoré s nimi uzatvorila spoločnosť JMB, 
vstúpiť do projektu finančnými vkladmi 450 000 eur a 350 000 eur.   

31.01.2019 Uskutočnilo sa stretnutie zástupcov RTVS, JMB, AVF za účasti pána 
Alexandre Paion a pani Beata Greneche. Na tomto stretnutí spoločnosť JMB 
odprezentovala trailer zostavený z doteraz natočeného materiálu.  

 
 Pán Stráňava na stretnutí prezentoval nový navrhovaný harmonogram 

realizácie projektu Generál, podľa ktorého by malo nakrúcanie pokračovať 
v septembri 2019 a projekt by mal byť ukončený až v roku 2020. 

 
 Pán Alexandre Paion a pani Beata Greneche deklarovali, že sú schopní 

zabezpečiť svoje finančné vklady do projektu. 
 
 RTVS uviedla, že je naposledy ochotná pristúpiť k zmene harmonogramu 

realizácie projektu Generál, ak sa dodatkom ku koprodukčnej zmluve upravia 
nové záväzné termíny pre ukončenie projektu (kinofilm do 31.05.2020 a TV 
mini séria do 15.11.2020) a súčasne sa týmto dodatkom upraví aj nový 
rozpočet audiovizuálneho diela. RTVS preto požiadala JMB, aby dodala 
upravený rozpočet audiovizuálneho diela, ktorý bude členený na kinofilm a TV 
mini sériu s rozpisom čerpania finančného vkladu v jednotlivých rokoch. Tento 
upravený rozpočet napriek opakovaným urgenciám JMB doteraz nedodala. 

 
11.02.2019 JMB doručila RTVS faktúru na úhradu časti koprodukčného vkladu RTVS vo 

výške 200 000,- eur. RTVS túto faktúru vrátila JMB ako neopodstatnenú, 
keďže neboli splnené zmluvné podmienky pre výplatu tejto časti 
koprodukčného vkladu. V zmysle čl. 4.2 písm. a) bod 1 podbod 1c 
Koprodukčnej zmluvy ZM2013246 v znení jej dodatku č. 1 je realizácia platby 
200 000,- eur podmienená tromi podmienkami, a to (i) ukončenie prvej etapy 
nakrúcania AVD, (ii) schválenie denných prác a denných správ z tejto etapy 
nakrúcania a (iii) predloženie dokumentov preukazujúcich zabezpečenie 
prostriedkov na spolufinancovania projektu do 30.10.2018. 

 
12.02.2019  Spoločnosť JMB rozoslala členom filmovacieho štábu email, v ktorom uviedla, 

že im nezaplatila faktúry za natáčanie v decembri 2018 z dôvodu, že RTVS 
nezaplatila ďalšiu platbu svojho finančného koprodukčného vkladu.  

 
14.02.2019  Ako reakciu na email, ktorý JMB zaslala členom filmového štábu, zaslala 

RTVS členom štábu email, v ktorom im ozrejmila, že: 
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- doteraz na projekt Generál poskytla spoločnosti JMB sumu 400 000,- Eur 
a že JMB v lete 2018 deklarovala, že tieto prostriedky ešte nepoužila a má 
ich (znížené o odvedenú DPH) na svojom účte; 

- JMB počas rokovaní, ktoré prebehli začiatkom decembra 2018, oznámila, 
že natáčanie do konca roka 2018 bude realizovať z vlastných finančných 
prostriedkov a nebude na to od RTVS žiadať finančné prostriedky; 

- JMB v januári 2019 predložila RTVS potvrdenie o disponibilnom zostatku 
na svojom účte vo výške prevyšujúcej sumu 400 000,- Eur. 

  
 RTVS zároveň opätovne vyzvala spoločnosť JMB na predloženie upraveného 
rozpočtu v zmysle záverov spoločného stretnutia z 31.01.2019.“ 
 
J. Rezník uviedol, že momentálne sa čaká na predloženie rozpočtu na roky 2019 a 2020. 
Z pohľadu RTVS je toto jediný spôsob, ktorý bude viesť k natočeniu filmu.  
M. Kákoš ako spravodajca uviedol, že prvá predstava, že sa projekt dokončí do marca 2019 
bola nereálna už v čase jej vzniku. Z tohto pohľadu sa zdá, že posunúť termín je jediné 
možné riešenie a dáva priestor na získanie financií a prostriedkov na prípravu. Za 
mimoriadne dôležité považuje otázky, či termínový posun nespôsobí problémy v štábe, či je 
režisér zazmluvnený na ďalšie obdobie a aký je dohovor s MK SR ohľadom termínových 
posunov.  
D. Hushegyiová sa spýtala, dokedy je RTVS ochotná pristupovať k novým a novým 
podmienkam.  
J. Rezník uviedol, že vyššie spomenuté termíny sú posledné.  
J. Chudík sa spýtal, či už natočené obrazy napovedajú budúcu kvalitu produkcie. 
J. Rezník odpovedal, že to, čo už videl, bolo urobené profesionálne.  
M. Kákoš predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 30/2019: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o aktuálnom stave projektu Generál. 
 
Za: 6 / Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3  / I. Gallo, M. Kabát, D. Soukeník / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
12. Informácia o aktuálnom stave projektu Najväčší Slovák (spravodajca D. 

Hushegyiová) 
J. Rezník odprezentoval predložený materiál. Uviedol, že projekt vstupuje do záverečnej 
fázy. Záverečný galavečer bude 1.5.2019. 
D. Hushegyiová uviedla, že včera bola odvysielaná prvá časť, úvod sa jej zdal trochu 
nepremyslený a formát sa jej zdá zvolený ako príliš dlhý. Takisto jej vadila hudba pustená 
počas diskusie.  
I. Nagy sa spýtala, či p. Cabadaj sa zámerne nepozeral na kameru a prečo rozsekával vety.  
M. Kákoš uviedol, že sa dá predpokladať, že každý dokument bude iný, pretože bude o inej 
osobnosti.  
J. Chudík požiadal, aby pri diskusiách neprichádzalo k dehonestácii týchto osobností len 
kvôli záujmu a reklame.  
M. Kákoš predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 31/2019: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o aktuálnom stave projektu Najväčší 
Slovák. 
 
Za: 6 / Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3  / I. Gallo, M. Kabát, D. Soukeník / 
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Uznesenie bolo prijaté. 
 
13. Sťažnosti a podnety 
Neboli žiadne podnety. 
 

14. Rôzne  
M. Kákoš poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
V Bratislave 28.2.2019. 
 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.rtvs.sk/

